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For første gang udkommer årsskriftet digitalt. Det er noget helt nyt, 
og noget man lige skal vænne sig til. Men det gør samtidig også 
årsskriftet mere tilgængeligt og kan ses og læses af mange flere. 

Endnu et skoleår er slut. Endelig er vi helt tilbage med et normalt 
skoleår uden hjemsendelser eller lign. Det er dejligt, og noget vi 
sætter meget pris på. Det er dejligt, at vores 9. klasser har oplevet 
en helt normal eksamensperiode, hvor de har haft tid til at læse op 
på pensum og forberede sig grundigt til eksaminerne.  8. klasserne 
har for første gang prøvet at gå til eksamen i deres valgfag. Det er 
dejligt, at det også gik godt. Det er en god øvelse at have prøvet at 
stå i en eksamenssituation allerede i 8. klasse. 

Lejrskolerne har også kørt på fuldt blus.  Lejrskoler er en vigtig del 
af det at gå i skole. Det er meget vigtigt for trivslen og fagligheden. 

Der er også sket en masse forandringer her på SØP i det netop 
overstående skoleår. I starten af skoleåret kunne vi åbne for vores 

nyrenoverede fysiklokale samt vores nyetablerede naturfagslokale. 
Det har i den grad givet bedre forhold for vores 
naturfagsundervisning. 

Også vores jordkøb har givet en ny dimension til skolen. Vi har 
etableret køkkenhaver til brug for undervisningen i fx 
madkundskab. Vi har også sat et område af marken af til, at 
naturfagene kan bruge det til eksperimenter og forsøg. 

Vi fortsætter med Cambridgeundervisningen og lektiecaféen i 
skoleåret 2022-23, og supplerer med scienceundervisning for de 
elever, der synes, at naturfag er meget interessant. 
Scienceundervisningen er frivillig og ligger efter skoletid inden 
skolebusserne kører hjem. 

Vi har i år budt velkommen til 33 nye Miniugler, som er i fuld sving 
med at lære at gå i skole. De hygger sig og nyder glæderne over at 
være kommet i skole. 

Årsskriftet er nok den mest læste bog på Sigerslevøster Privatskole. 
Brug derfor god tid på den. Læs historierne, kig på billederne, husk 
tilbage og glæd dig til at komme i skole igen efter sommerferien. 
Jeg glæder mig i hvert fald til at se alle de glade børn igen. 

Skolens ur tager sig en lur. Jeg håber også, at alle får ladet 
batterierne op, så vi kan få et fantastisk 2023/24-skoleår. 

Rigtig god sommer 2023. 

Skoleleder Rasmus Kjær 

Tak for skoleåret 2022-23
A F  R A S M U S  K J Æ R
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Kære forældre, elever og medarbejdere. 
Skoleåret 2022/2023 blev et helt normalt skoleår på SØP.  

Tilbage på skemaet er nu 9. klassernes eksamener, der afvikles i 
skrivende stund, efter nogle “kaotiske Coronaår”, hvor eksamener 
var noget man læste om i historiebøgerne, men ikke selv oplevede. 
Personligt er jeg glad for, at vores elever igen får lov at vise, hvad 
tiden på SØP har lært dem.  

Og hvad betyder et “helt normalt skoleår på SØP”, så ellers?  

I 2022/2023 har det betydet, at skolen har fået flere kvadratmeter, i 
og med at købet af et stykke af nabogrunden endelig er kommet 
på plads. Sidste underskrift på skødet, blev sat 31. maj 2023. 
Dette jordstykke er allerede taget i brug i form af urtehave. 
Hvis nogen nu sidder og tænker; “Så mange gulerødder kan 
skolens elever da ikke spise...”, så kan vi berolige med, at når alle 
har spist hvad de kan, så er der en “Red maden” plan klar, i form af 
en vejbod. Og dem som nu tænker; “Super, så falder 
skolepengene” må vi desværre skuffe, for der er også lagt en plan 
for denne kapital, nemlig projekt ny lejrskole.  

Som vi havde lagt op til at drøfte på seneste generalforsamling, så 
barsler skolen med et nyt set-up og en rød tråd for de kommende 
årganges lejrskoler. 
Jeg kan ikke for nuværende komme ind på de nærmere detaljer, 
da de endnu ikke er på plads, men vi håber det involverer 10-14 
dages rejse til et fremmed land, med en uges skolegang, samt 
actionoplevelser i naturen, for skolens 8. klasser. Vi er dog alle så 
realistiske, at vi godt er klar over, at salg af afgrøder fra urtehaven 

ikke dækker de fulde omkostninger, hvorfor der i øjeblikket 
arbejdes på finansieringsmuligheder, hvor egenbetaling, søgning 
af fonde, etc. er i spil.  

Hvor end vi ender, så er det min klare overbevisning at løsningen 
bliver de bedste oplevelser, med bedst mulig betalingsmodel.  

Jeg lovede, ikke at tale tag mere, så det vil jeg undlade (Pstt.., det 
er færdigt). Skolen fik også et nyt fysiklokale, og flere af klasserne, 
fik nye skolemøbler.  

Så har skoleåret så været et helt normalt skoleår? 
Både ja og nej. Det er jo ikke hvert år, vi køber jord, får nyt tag, nye 
lokaler og møbler, etc. etc. men det er til gengæld helt normalt, at 
et skoleår på SØP betyder en masse nye tiltag og forbedringer, og 
sådan må og skal det være. 
Stilstand er lig med afvikling, i mine øjne. 

Hvordan kan vi så holde sådan et højt aktivitetsniveau, med så 
mange bolde i luften, ved siden af kerneområdet, som jo er 
undervisning? 
Det kan vi kun fordi, vi har verdens bedste personale. 
Lige fra den mindste kælekanin, der redder verden for de mindste 
elever, når hverdagen viser tænder, til skolens ledelse.  

Ingen nævnt, ingen glemt, men I gør alle et fantastisk arbejde, hver 
evig eneste dag! 

Årets gang - beretning fra bestyrelsen
A F  PA W  B R E D E  J E N S E N
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Så kære forældre, husk at påskønne det, når I i dagligdagen møder 
en fra personalegruppen. Et smil, et godmorgen, og et simpelt “tak 
for hjælpen” er noget vi alle glemmer, i en travl hverdag, men også 
noget af det der gør, at vi lige giver den en tand mere til gavn og 
glæder for vores børn og unge mennesker.  

Dette bliver mit sidste årsskrift som bestyrelsesformand på SØP. 
Efter 10 år på skolen, har jeg ikke flere børn tilbage i den 
skolesøgende alder, og dermed ikke grundlag for at være en del af 
dette fantastiske sted.  

Hvad har 10 år i med- og modvind så lært mig? 
Jeg har lært, at man aldrig kan være enig med alle, og at der af og 
til træffes beslutninger, man ikke er enige i. I den forbindelse, er 
det vigtigt at huske, at der ikke er nogen der træffer beslutninger, 
eller gør noget, blot for at irritere andre. Når der træffes et valg, er 
det på baggrund af erfaringer og fakta. Nogle beslutninger, kan så 
vise sig at være uhensigtsmæssige, og så skal man ikke være 
bange for at indrømme det, og tage konsekvensen og få det 
ændret. Dette gælder alle steder, på alle sider af skrivebordet/
kateteret. 
Og hvis man har en mening, og siger den højt, så er man også 
forpligtet til at blive en del af løsningen. 
Ingen kan, med rette, kritisere, hvis de ikke er klar til at hjælpe med 
at ændre. 
Dette uanset om hjælpen er som en del af bestyrelsen, en kage til 
en komsammen eller en åben dialog. 
Uden en indsats, kan SØP, eller andre skoler, ikke overleve.  

God sommer, og god vind fremover til alle, uanset om du er 
“Miniugle”, 9. klasser, forældre, personale, eller kanin i mini ZOO`en  

På vegne af skolebestyrelsen,  

Paw Brede Jensen 
Formand for skolebestyrelsen  

Årets gang - beretning fra bestyrelsen
A F  PA W  B R E D E  J E N S E N
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Bestyrelsen
2 0 2 3

Paw Brede Jensen 
Bestyrelsesformand 

Simon Klint Forchammer 
Næstformand 

Mia Debel 
Referent 

Lise Malmbak Kjeldsen 
Medlem 

Karin Dahl Kristoffersen 
Medlem 

Joel Rasmussen 
Medlem 

Bettina Holm Andersen 
Medlem 

May Jensen 
Første suppleant 

Jimmi Lauritzen 
Anden suppleant 

Rasmus Kjær 
Skoleleder 

Julie Hornslet 
Viceskoleleder

Lisa Madsen 
Afdelingsleder 

Lasse Hansen 
Med. Repræsentant 

Maja Tofte 
Med. Repræsentant 
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Personale
2 0 2 3

Rasmus Kjær 
Skoleleder

Julie Hornslet 
Viceskoleleder

Lisa Madsen 
Afdelingsleder

Fie Moff Gerlach 
Bogfører

Mie Andersen 
Skolesekretær

Peter Bloch Nielsen 
Pedel

Finn Aabjerg 
Pedel og musikskole

Ledelse

Kontor

Rene Hansen 
IT
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Personale
2 0 2 3

Anne Høyer 
Lærer

Annette Thomsen 
Lærer

Annette Andersen 
Pædagog

Christina Persson 
Lærer

Christopher Bentsen 
Pædagog

Dorte Munch 
Pædagog

Emma Sveinsdottir 
Lærer

Helle Teilgaard 
Lærer

Janne Jacobsen 
Lærer

Jannie Kofod 
Pædagog

Jimmi Blicher 
Lærer

Johnny Nielsen 
Pædagog

Julie Hornslet 
Viceskoleleder

Karina Engel 
Pædagog

Kenneth Thiele 
Lærer

Kirstine Hobolth 
Lærer

Lars Bechmann 
Lærer

Lars Winther 
Lærer

Lasse Hansen 
Lærer

Lisa Madsen 
Afdelingsleder

Lisbeth Castell 
Lærer
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Personale
2 0 2 3

Lone Møbjerg 
Lærer

Louise Neergaard 
Børnehaveklasseleder

Louise Rolsted 
Børnehaveklasseleder

Maja Tofte 
Lærer

Henrik Koch 
Lærer

Rasmus Kjær 
Skoleleder

Rikke Dolling 
Pædagog

Seline Ladegaard 
Lærer

Susanne Bjerrum 
Pædagog

Susanne Nielsen 
Lærer

Trine Stendell 
Lærer

Andreas John-Holaus 
VIkar

Anne-Kathrine Hoffmann 
VIkar

Johan Petersson 
VIkar

Katrine Schultz-Hansen 
VIkar

Rasmus Grøndal 
VIkar

Sofie Bille Larsen 
VIkar

Timian Foged 
VIkar
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Timefordelingsplan
2 0 2 3
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Den 2. maj 2022 startede der 24 nye miniugler. Hele indskolingen 
stod klar med en flot flagallé og bød de nye børn og deres 
forældre varmt velkommen. Der var helt sikkert sommerfugle i 
maven hos de fleste, for det at starte i børnehaveklasse er et stort 
skridt for både børn og deres forældre, men børnene sagde farvel 
til mor og far og tog derefter fat på deres første skoledag på 
Sigerslevøster privatskole og alle klarede det SÅ flot.  

En masse nye indtryk og en ny hverdag gik i gang og der blev 
arbejdet på at skabe en tryg hverdag hvor børnene kunne lære. 
Der opstod hurtigt en masse nye gode venskaber med sjove og 
lærerige oplevelser, bogstaver og tal og dygtige børn.  

Også på tværs af årgangene, opstod der gode venskaber, som da 
hele skolen tog til Experimentarium. Her var 0. klasse sammen med 
4. klasse og det var en stor succes, hvor både store og små 
hyggede sig sammen.  

God tid til weekendsnak, gode legetimer med sjov, hygge og 
fællesskab. Temaprojekter om kroppen, gode venner, dyr og 
kreative aktiviteter og så har arbejdsbogen “Zak i skole” været 
gennemgående hele skoleåret. Her har børnene arbejdet ud fra 
forskellige temaer som, fx følelser, hvad er forskellen på at drille og 
mobbe, forskellighed, motion, madkassen, hygiejne mm. Yoga har 
også været fast på skemaet og er virkelig noget børnene har været 
glade for og de nyder den stille stund med fokus på ro og gode 
yogaøvelser og til sidst afslapning til stille musik.  

Citater fra børnene i 0.a: 
“Det er sjovt og godt at gå i skole, fordi man får gode venner og 
lærer noget” “Jeg kan lide at gå i 0.a fordi vi laver gode, sjove 
opgaver” 
“Vi har nogle gode lege timer” 
“ Man får gode venner, man kan følges med i 1.klasse.” 

0.a
A F  LO U I S E  R O L S T E D
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1.a har i år lært en masse og lavet en masse spændende aktiviteter.  

Vi har øvet os på de 120 mest almindelige ord. Vi har blandt andet 
skrevet ordene i sneen og på fliserne med kridt. Vi har læst bogen: 
Den første læsning, og fejret det med en spa-dag, da vi var 
færdige.  

I engelsk har vi læst historien om The very hungry catapillar og 
skrevet vores egen version, ud fra mad-ord vi havde skrevet på 
vores Food list. 

På bogdagen havde vi besøg af elever fra 7.klasse. Vi havde taget 
vores ynglingshistorie med, som vi læste for dem, og de læste også 
deres ynglingshistorie for os. Det var rigtig hyggeligt. 

Vi har i vinters været på besøg på en brandstation i Slangerup, 
sammen med 1.b. Her så vi brandbilerne og hørte om hvad vi kan 
gøre, hvis vi ser noget brænde. 

Den næstsidste skoledag, var vi sammen med resten af skolen på 
tur til Oplevelsescenter Nyvang. Vi var først en tur rundt og så 
blandt andet i husflidshuset, hvordan man drejer snurretoppe på 
en drejebænk. Vi prøvede også at vaske tøj med en vaskevugge, 
vaskebræt og bagefter skulle tøjet skylles fire gange inden det blev 
hængt til tørre. Vi hjalp også med at lave briketter af avispapir og 
blade, der skulle presses sammen. Som løn fik vi en sukkermad i 
køkkenet. Det var meget spændende at opleve hvordan det var i 
gamle dage. 

1.a
A F  M A J A  TO F T E  O G  1 . A
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1.B har haft et fantastisk skoleår. Vi har deltaget i en masse 
aktiviteter, blandt andet har vi sammen med 1.A besøgt Slangerup 
Brandstation – det var godt nok vildt at sidde i de store brandbiler! 

Vi har også haft motionsdag sammen med resten af skolen, og vi 
fik stor ros for at være så gode til at løbe og gå sammen. Desværre 
vandt vi ingen præmier, men vi fik en masse frisk luft. 

Vi har også været i teateret og se Pippi Langstrømpe. Det var 
smaddersjovt, og vi fik meget ros for at kunne sidde stille og 
klappe de rigtige steder. På den tur spiste vi madpakker i Kongens 

Have i København, og vi så soldaterne inde på Rosenborg Slot. En 
rigtig dejlig dag. 

Soveposedage har vi også haft nogle af – der har vi et tæppe eller 
en sovepose med, og så hygger vi i klassen og ser en god film. Det 
sker gerne, når vi har opført os rigtigt pænt, fx at tale pænt, at 
hjælpe hinanden, at være gode til at lege sammen osv. Det er altid 
smadderhyggeligt med Fru Thomsen og Fru Munch.  

9. klassernes sidste skoledag var også rigtig sjov. De lavede fis og 
ballade og var klædt ud, og så kastede de med flødekarameller – vi 
samlede en kæmpestor sæk, og vi spiste karameller i 14 dage. Vi 
heppede selvfølgelig på 9. klasserne, da de spillede rundbold mod 
de voksne! 

I løbet af skoleåret har vi fået to nye klassekammerater, nemlig 
William Sam og Liv. De er faldet godt til i klassen, og Liv siger, at 
det har været rigtigt godt at komme i 1.B. 

Hele året har vi øvet os på at opføre os pænt, at tale pænt og være 
søde ved hinanden. Vi har også nogle gange drillet de voksne og 
været helt stille, når de kom ind i klassen – så troede de, at vi ikke 
var der, eller at de var gået forkert! 

Vi glæder os bare for vildt til at komme i 2.B efter sommerferien – vi 
ses !! 

1.b
A F  1 . B
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I skoleåret 2022-23 er der flere ting, som vi i 2. klasse tænker 
tilbage på med glæde.  

Vi har været glade for vores kaniner, som vi hygger om. De er søde 
og bløde. 

Vi syntes også, at vores Kulturdag var rigtig sjov. Vi var i Folketeatret 
og se Pippi Langstrømpe.  

I vinter var der dage med en masse sne. Det var også rigtig sjovt. Vi 
byggede snemænd. 

Vi har haft "Bytte kort timer". Vi har byttet julesamlekort og 
Pokemon kort. Det er rigtig sjovt, når vi får lov til at bytte kort 
sammen. 

Til fastelavnsfesten vandt Christian en rigtig god Sigurd bog. 
Eleverne i klassen er generelt meget glade for Sigurd Barrett 
bøger. 

Vi har haft besøg af en del forældre, som har fortalt om deres jobs. 
Det er en del af erhvervsvejledningen. Vi har både hørt om 
arbejdet som læge, sygeplejerske, Tivoli medarbejder og flere 
endnu. Det har været rigtig spændende. 

2.a
A F  2 . A
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3.a 2022- 2023  
Vi har været på en super god lejrskole i Helsingør.  
Vi lærte om Øresundstolden og derfor tog vi også færgen til 
Sverige. Vi forsvarede det gamle slot Kronborg som soldater for 
Danmark. Vi fik vores egen kanon, som vi døbte Poul, som vi fyrede 
af. Vi så den gamle krigslegende Holger Danske i de mørke 
kasematter. 
Vores kaptajn hed Kaptajn Steffensen, og det var en fantastik 
oplevelse. 

Vi var også på Øresundakvariet og Tekniskmuseum.  
             
Tak for gode oplevelser. 
  
Vi har haft et fantastisk år i vores klasse. Hvor der er god plads til os 
gode elever.    
  
Vi glæder os til 4 klasse.  

3.a
A F  I D A
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”Det har været et perfekt år i 4.a” (William). Når et skoleår byder på 
nye fag som håndværk/design, fransk, tysk og svømning, så lærer 
man meget nyt, og der bliver taget godt imod det.  I håndværk/
design kunne man få lov at arbejde med træ, sy, male, bygge og 
selv designe det, man vil lave. Der blev endda bygget traktorer – 
John Deere selvfølgelig. I både fransk og tysk får man fornemmelse 
af at kende helt fremmede sprog og så endda to på ét år – 
problemet bliver så, når man skal vælge mellem dem til 5. kl. 
Svømningen giver en dejlig mulighed for en helt anden slags 
bevægelse, end da man havde idræt, og så må man også springe 
og lege af og til. 

Alle de andre fag var selvfølgelig også gode nok, men dem kendte 
man jo. 

Det var også godt at blive store nok til at gå i klub, med klubaftner, 
overnatning, konkurrencer, ture ud af huset og anderledes 
aktiviteter. Og så lå klubben lige udenfor klasseværelset. 

Store og fornuftige nok til at have nissevenner i december, er vi 
også blevet, og det gik meget fint. 

Det sjoveste i 4. klasse? Kampen står mellem:  

-       Turen til Eksperimentariet, hvor vi tog os af børnene fra 0. 
klasse. Det var både sjovt og lidt besværligt. Og så giver 
det noget på længere sigt. ”Jeg holder stadig kontakt med 
nogle af dem i skolen. ” (Alma).  

-       Skuespillet ”Skammerens datter” på Bellevue teatret, 
spændende og uhyggeligt, men det endte godt. Vi fik også 
de drenge med hjem, der troede, de var blevet væk.  

-       ”Da 9. klasserne gik ud, og vi samlede omkring 3.000 
karameller.” (Theo) og spiste morgenmad på skolen med fru 
Nielsen.  

-       ”Frikvarteret er også sjovt, når vi allesammen leger den 
samme leg, især den leg, der hedder 15 skjul.” (Noelle). 

Året blev afsluttet med en novellekonkurrence, hvor klassens egen 
dommerkomité udpegede de bedste og mest spændende 
”fremtidshistorier”. Så fik vi også lært, hvad en dystopi er. 

”4. a har i det hele taget været et fantastisk skoleår!” (Tias). 

4.a
A F  L I S A  M A D S E N  O G  4 . A
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Der er sket rigtig meget, mens vi har gået i 5. klasse. 
I september skulle vi fx prøve at skyde. Det var 13. kreds Strø Skytteforening, der 
inviterede os. Vi var i kælderen i forsamlingshuset, hvor der er skydebaner. Vi var fem 
inde ad gangen for at skyde. Det højeste, man kan score, er 200.  
De otte bedste skulle til Nordsjællands-mesterskaberne. Vi kunne sende to hold 
videre fra vores skole til DM i Jylland, og 1. holdet kom på 13. plads ud af 32, og 2. 
holdet kom på 31. plads ud af 32. Selvom vi ikke vandt, var det stadig sjovt at opleve 
det og at skyde.    
I december måned skulle vi gå Lucia-optog. Der var nogle voksne, der blev lidt rørt. 
En enkelt af os havde prøvet det mange gange før, men for resten af os var det første 
gang. Udover at gå på skolen gik vi også på Sillebroen, hvor vi fik sodavand og 
pebernødder og til sidst på Lomax, hvor vi fik sandwich og godtepose.  
  
I marts skulle vi i Bellevue Teater og se Skammerens datter. Det viste sig at være en 
musical, så der var meget sang og høj musik.  

 Vi har også glædet os meget til maj, hvor vi skulle på lejrskole i tre dage til 
Svendborg, hvor vi skulle på Danhostel. Mandag morgen mødtes vi på Frederikssund 
Station, hvor vi sagde farvel til forældre og familie. Vi havde glædet os VILDT meget, 
så det var ikke så svært at sige farvel. Efter afskeden tog vi S-toget til 
Hovedbanegården. Derefter kørte vi med regionaltoget til Odense. Der sad vi og 
spillede spil og snakkede. Senere kørte vi under Storebæltsbroen, og der fik vi lidt 
propper i ørene. Bagefter tog vi Lokaltoget til Svendborg. Vi ankom til 
vandrehjemmet, der fik vi lige lov til at se det an og få delt os ud i vores sovegrupper. 
Vi spillede minigolf den første dag, og næste dag sejlede vi til Ærø, hvor vi besøgte 
Det Gamle Værft i Ærøskøbing. Der skulle vi prøve at smede, bygge joller og lave reb. 
Vi smedede en krog, og det virkelig varmt ved essen, så vi skulle have alt muligt 
udstyr på. 
Efter det fik vi lov til at gå lidt rundt selv i Ærøskøbing, og der var mange hyggelige 
steder. Om eftermiddagen sejlede vi tilbage til Svendborg. 
Inden vi skulle med toget hjem den sidste dag, fik vi lov til at gå rundt i Svendborgs 
gågade, hvor vi kiggede i nogle fine butikker. Da vi kom hjem, var vi rigtig trætte, men 
vi havde haft en megafed tur. 
  
Skoleskift til S.Ø.P. 
“Jeg er en ny elev på SØP. Man bliver modtaget rigtig godt, og alle er søde mod en. 
Man får nogle gode følgevenner, som sætter en ind i tingene. Det var også dejligt at 
møde de nye lærere, som også tager rigtig godt imod en. På første skoledag var jeg 
selvfølgelig lidt nervøs, men glædede mig også. Skolegården er lidt lille, men stadig 
rigtig god. Det hele har bare været rigtig godt siden jeg startede, og jeg vil give en 
stor thumbs op.” (Alexander) 
  
Jeg var lige startet i 5.a, da vi skulle på lejrtur, og jeg var lidt nervøs, inden turen gik til 
Svendborg. Jeg håbede virkelig, at jeg på denne tur ville blive en del af klassens 
fællesskab, for så havde jeg også oplevet noget sammen med mine nye 
klassekammerater. Og det var rigtig hyggeligt. Efter den her tur følte jeg mig virkelig 
som en del af klassen. Det var den bedste lejrtur, jeg havde været på. (Frigg) 

5.a
A F  LO N E  M Ø B J E R G  O G  5 . A
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Dramastykket : Mordet på skoleinspektøren. 
Vi begyndte at bruge nogen dansktimer på at øve allerede 2-3 
måneder inden stykket skulle vises, og jo tættere vi kom til dagen, 
vi skulle vise stykket, jo flere timer brugte vi. I den sidste uge var vi 
nede i forsamlingshuset og gjorde klar til stykket og øvede endnu 
mere. Vi fik styr på kulisserne. Og rekvisitterne havde vi inde 
bagved scenen i de to hemmelige rum. Nogen lavede endda en 
trappe op til scenen i nogle af håndværk/design-timerne, og det 
var egentlig meget hyggeligt at være dernede. Vi havde to 
generalprøver - en for 3. og 4. klasse og en for 5. klasse på samme 
dag og om aftenen skulle vi så vise stykket for forældrene, og vi tror 
det gik godt. Bagefter fik vi slikposer og nogen tog på McDonalds. 

Dagen efter skulle vi bare rydde op nede i forsamlingshuset. Det 
tog sin tid, fordi vi havde ikke ligefrem været gode til at holde styr 
på tingene, og det var i forvejen også meget rodet bag scenen.  

Galla for første gang : 
Det var 6.As første galla her i 2023. Klasserne plejede at danse 
nede i Forsamlingshuset, men i år var det i skolegården. Det var 
dog stadig hyggeligt. Maden var okay, men det kunne godt være 
bedre. Oppe i klubben var der noget diskotek og meget høj musik. 
Det var meget hyggeligt, fordi man var sammen med alle sine 
venner. De fleste klasser var oppe i diskoteket, men nogen var også 
ude og spille rundbold.  Vi dansede Les Lanciers og alle klasserne 
havde øvet sig meget. Det blev lige den galla, som de fleste havde 
forventet. Alle havde meget fint tøj på, og de havde glædet sig til 
at gøre sig klar (pigerne).  

Lejrskole : 
Fra den 12.-16. juli 2023 var vi i Tyskland, hvor vi boede på et 
vandrehjem ved navn Christanslyst. Der var pool, og mulighed for 
en masse boldspil. 
Mandag skulle vi grænse-shoppe i Fleggård. 
Tirsdag skulle vi til Hedeby, Dannevirke, Gottorp Slot og så skal vi 
gå en tur i Slesvig gågade. 
Onsdag var vi i Husum, Eider dæmningen og Friedrichstatt.  
Torsdag skulle vi til Flensborg, hvor vi skal se Phänomenta og gå en 
tur i gågaden. 
Fredag var vi tidligt oppe og med toget og hjem. 

6.a
A F  6 . A
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I 7.a har vi haft en lidt hård start på året. Det startede med, at vores 
søde klasselærer Fru Schaumburg desværre gik bort pga. kræft. 
Derfor fik vi en ny klasselærer. Vi fik hr. Bechmann. Han satte nogle 
rammer og nogle nye regler, der hjalp vores klasse på godt vej. 
Fru Hobolth er vores søde dansklærer. Alle synes hun er sød, og 
hun har virkelig sat nogle faglige rammer.  
I starten af året fik vi en ny parallelklasse. For at ryste 7.a og den 
nye 7.b sammen, lavede vi mad til hinanden. Begge klasser var 
også på tur sammen, hvor vi tog ud og klatrede og var på zip-lines, 
et sted der hed ”Til Tops”. 
I år har vi været på nogle super fede ture, der har både været 
nogle faglige ture men også nogle velfortjente ”hygge”-ture. 

Vi været på følgende ture: 
Kulturdagen: Hele skolen var inde og se en ny musical som hed 
”Produceren” 
Juletur: En hyggelig dag, med brunch på Dalle Valle, og rundt i 
København og se på julemarkeder. 
Naturhistorisk Museum: Vi lærte om Neandertalere og istiden. 
To Tivoliture: Den ene var for dem, der har været skolepatrulje eller 
buspræfekter hele året. Den anden var en velfortjent tivolitur med 
lidt matematik, som hr Bechmann havde arrangeret for os. 
Blå mandag: En tradition på alle skoler i Danmark. Hvor dem fra 
7./8. årgang, der er blevet konfirmeret, laver nogle aktiviteter med 
deres klassekammerater. 
Bloomschool: En tur til Søndermarken med 8.A, hvor det 
overordnede emne var ”Fremtiden”. Vi hørte foredrag om rummet 
og madvaner i fremtiden. 

Nu glæder vi os til sommerferie, og det nye skoleår, hvor vi starter i 
8. klasse. 

7.a
A F  E M I LY  O G  C E C I L I E
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I august startede vi som en helt ny klasse på skolen. Vi kom fra 
mange forskellige skoler og glædede os alle sammen til at 
begynde på SØP. 

I starten af skoleåret var vi på en hytte-ryste-sammen-tur med hr. 
Blicher og fru Stendell. Vi kom med bussen omkring kl. 10 om 
morgenen. Det var så tidligt, at vi skulle vente på, at vi måtte 
komme ind i vores hytter. Da vi havde pakket vores ting ud i hytten, 
tog vi en tur ned i byen for at shoppe og spise is. Da vi var færdige 
med at shoppe, skulle vi besøge Krudtværksmuseet. Vi kom hjem 
om eftermiddagen og slappede af i 1-2 timers tid. Så efter det, tog 

vi en tur ud og sejlede i en kano. Så fik vi aftensmad og hyggede os 
resten af aftenen. Næste dag skulle vi hjem, men først gik vi en tur 
ved Arresø. Da vi kom tilbage, pakkede vi vores ting og blev 
derefter hentet og kørt tilbage til skolen. 

Senere på året var vi på Eksperimentariet med vores 
venskabsklasse, 1.B. Vores klasse blev i starten af dagen inddelt i 
par, hvor hvert par skulle have to børn fra 1.b.. Vi gik rundt på 
Eksperimentariet og lavede forskellige aktiviteter i løbet af dagen. 
Vi lærte en masse om, både de børn vi gik sammen med, og også 
om den person, vi blev sat sammen med som makker.  

På kulturdagen var vi i København. Vi var på Nationalmuseet, gik en 
tur i centrum, var på Strøget, spiste på Riz Raz og til sidst i teatret 
med de andre udskolingsklasser. 

Nu har vi næsten gået på skolen et år, og vi er stadig glade for det. 
Vi glæder os til sommerferie og til at begynde i 8. klasse. 

7.b
A F  7 . B
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Søndag d. 19. marts fløj 8.A til Budapest. Vi mødte 21 elever og 2 
lærere kl. 6.45 i lufthavnen. Ca. fem timer efter landede vi i 
Budapests lufthavn, og derfra tog vi bussen til vores hostel, der lå 
tæt ved Donau, den store flod som løber igennem byen.  
  
Om mandagen skulle vi se Buda Castle og Fishermans Bastion. 
Siden vores hostle lå på Pest-siden, tog vi metroen til Buda. Både 
Buda Castle og Fishermans Bastion ligger i Buda Castle District, 
som er et kæmpe område, næsten som en lille by, der fører op til 
slottet. Buda Castle District er fyldt med små huse, kirker og andre 
seværdigheder som vi tog os tid til at kigge på.  

Vi var ude at spise på en lokal ungarsk restaurant med et live 
stryger-band, hvilket var - interessant. Kort sagt, blev vi alle lidt 
overraskede over, at de lige pludselig stod der og spillede for os. 
Det var ret sjovt.  

På 3.-dagen tog vi sporvognen langs Donau til det ungarske 
parlament. Det var en kæmpestor og rigtig flot bygning. Vi fik en 
rundvisning af en guide, som tog os med til de vigtigste rum i 
parlamentet. Bl.a. folketingssalen og salen med St. Stefans 
kongekrone. St. Stefan var Ungarns første konge, og derfor er 
kronen så vigtig for Ungarn i dag.   
Bagefter var vi på Heroe’s Square, som er et krigs- og 
heltemonument. 
  
Vores sidste hele dag startede vi inde ved Ungarns Operahus. Vi fik 
en rundvisning og fik fortalt en masse historie om operahuset. 
Selvom vi ikke så en opera, fik man indtryk af at stykkerne er meget 
professionelle og velproducerede.  
Vi fik resten af dagen til selv at gå rundt i byen.  
Så sluttede vi den sidste aften af med en bådtur på Donau med 
aftensmad inkluderet.  
  
Torsdag morgen fløj vi tilbage til København kl. 10:30. Det var en 
supergod og sjov tur til Budapest. 

8.a
A F  I D A ,  C L A R A  O G  M E R L E
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Vi begyndte året med at have to uger, hvor vi havde Harry Potter 
tema og vi dekorerede vores hus-væg. 

I uge 39 havde vi naturfagsuge, hvor vi arbejdede med 
naturvidenskab, og om torsdagen tog vi på eksperimentariet. 

Den 1. november tog vi på nationalmuseet, hvor vi bagefter tog på 
strøget for at shoppe, spiste på flammen og så skulle vi se teater. 

I starten af det nye år gik vi i gang med at arbejde på vores første 
projektopgave, og de fleste arbejdede hjemme. 

I uge 11 tog vi en lang køretur i bus mod Berlin. Vi havde hver især 
fået tildelt en seværdighed, som vi skulle fremlægge om. Vi gik 
rundt i Berlin og havde en rigtig dejlig tur. Vi tog en bus hjem igen 
fredag.  

Vi har været på brobygning, og vi besøgte STX i Frederiksværk, 
HHX i Hillerød og EUD/EUX i Hillerød, for at se, hvilken uddannelse 
ville passe os bedst. 

Så havde vi galla den 20. april. Hvor vi dansede i skolegården, 
spiste i klassen og gik rundt og snakkede med andre, og der var 
diskotek i Riddersalen. 

Vi har alle sammen været til valgfagseksamener. Det var 
spændende og rart at få oplevet sådan så, man ved hvordan det 
forgår i niende.  

I løbet af året har vi haft besøg af vores UU-vejleder, hvor vi 
snakkede om hvad vi skal efter 9. klasse, og hvordan man kan få et 
arbejde. 

Vi har arbejdet med mange forskellige ting i dette år.  

8.b
A F  8 . B
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En søndag aften i august mødtes 23 elever fra 9.a og tre lærere i 
Københavns Lufthavn. Vi var på vej på lejrskole til Paris.  

Mandag var 9.a oppe på bjerget Montmartre, der ligger inde i 
Paris. Vi så kirken Sacre-Coeur og oplevede aftenstemningen. Fra 
Montmartre så vi Eiffeltårnet lave lysshow.  

Tirsdag var en heldags tur ud til kongeslottet Versailles. Vi så 
slotsparken og var inden i et ”lille” lyserødt sommerslot og senere 
inden på rundtur inde i slottet. Ved slottet stod der fransk politi 
med maskinpistoler som vagter. Da fru Neergaard tog et billede af 

en af dem, kom han løbende efter hende, for at få hende til at 
slette billedet. 

Onsdag var vi ved Notre Dame, vi så også en officiel meter, der 
hænger som en marmorplade på en væg. Om eftermiddagen var 
vi i Louvre. Mange elever i 9.a ville gerne se Mona-Lisa. Hende 
skulle man stå i en lang kø for at se. Der var rigtig mange 
mennesker i Louvre.  

Torsdag skulle vi op i Eiffeltårnet, som de mange elever havde 
glædet sig meget til. Vi kunne komme helt op i toppen, og vi var 
heldige, at det var klart vejr, så man kunne se langt. Det er meget 
imponerende at stå under Eiffeltårnet og se, hvor højt det er. 
Denne dag så vi også både den gamle og den nye triumfbue.  

Fredag havde vi lært så godt at køre med metro at forskellige 
gruppe, selv tog på en lille tur. Nogen tog til kongeslottet Château 
de Vincennes, nogen kørte til den nye triumfbue igen og nogen 
kørte med metroen til Champs-Èlysées. Om eftermiddagen tog vi 
flyet hjem til københavn igen, hvor vi blev hentet af forælderne. 

Vi fik kørt meget med metro på turen, vi fik også gået meget, nogle 
ure sagde op mod 100km på de dage. Vi havde dejligt vejr og en 
dejlig tur. 

9.a
A F  M A J A  TO F T E
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Hej! Vi er Julie og Emma fra tidligere 9.B. Vi vil meget gerne fortælle lidt om vores 
sidste år på SØP.  

Vi startede vores 10. og sidste år ud med en længe ventet lejrtur, som 
desværre blev aflyst i 8. klasse grundet Corona, dog gjorde det ikke turen 
dårligere. Vi tog til Barcelona med fru Nørgaard og fru Castell og fik en mega 
god tur. Vi så blandt andet La Sagrada Familia, som er en meget kendt kirke. 
Det var en mega god oplevelse at se kirken, og den var fantastisk bygget.  

Vi så blandt andet også Camp Nou stadium, der er FC Barcelonas 
hjemmebane - wooow. Og Parc Guell, som er en meget kunstnerisk park. Det 
var blot nogle af højdepunkterne på vores tur til Barcelona.  

Efter vi var kommet hjem, stod den på normal undervisning indtil kulturdag, 
der gik på en tur til den Blå Planet med fru Castell og fru Nørgaard. En super 
lærerig oplevelse for alle. Vi så fisk, blæksprutter, hajer og rokker! Og havde 
en mega fed undervisningstime omkring koraller, hvor vi blandt andet fik lov til 

at røre ved korallerne. Vi sluttede dagen af med fællesspisning på en 
restaurant, og vi havde alle fået meget ud af dagen.  

Efter kort tid stod den på terminsprøverne omkring november og december. 
Terminsprøver er ligesom eksamen, men er til så vi kan øve os til eksamen. Vi 
var alle en smule nervøse, men det gik godt. Vi fik juleferie, men dog sluttede 
terminsprøverne ikke på grund af det. Allerede første uge tilbage på skolen, 
var vi i gang med terminsprøver igen, denne gang stod det på vores 
naturfagsprøver.  

Efter terminsprøverne havde vi projektopgave. Projektopgave er stor opgave, 
man laver i 8. og 9. klasse. Du får et emne af din lærer og skal herefter 
udarbejde en problemstilling og svare på den. For at lave den bedste 
præsentation som muligt, er der mulighed for at arbejde derhjemme hele 
ugen i sin gruppe.  

I denne uge skal der laves et produkt, det kan fx være et interview, en kortfilm, 
et maleri, ja kun fantasien sætter grænser, så længe det er relevant. 

Vi klarede alle projektopgaven super godt, og der var glæde i klassen. Dog 
varede den ikke længe, da vores klasselærer, fru Nørgaard, desværre havde 
fundet et andet arbejde på en anden skole, og vi fik en ny klasselærer, nemlig 
fru Høyer. Men vi klager ikke, da hun er en så super skøn person, og vi er 
glade for både at have haft fru Høyer og fru Nørgaard, da de begge er rigtig 
søde og super gode lærere.  

Efter lærerskift stod den på eksamensarbejde og hårdt arbejde indtil 
eksamenerne. Vi skulle op i skriftlig matematik, dansk, fysik/kemi og fransk, 
samt mundtlig naturfag, dansk og engelsk.  

Vi glæder os meget til eksamenerne er overstået, og vi har sommerferie. 

Tak for denne gang SØP.

9.b
A F  E M M A  O G  J U L I E
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Det har været godt at gå på Sigerslevøster. Det, der manglede på 
min gamle skole, fandt jeg på Sigerslevøster. Det er mest, at folk 
har respekt for regler og lærere.  

Det har været sjovt at gå på SØP, og jeg kan lide, hvad de er i gang 
med at gøre med skolen. Det ser desværre ud til, at jeg kommer til 
at gå ud før, jeg får det af se, men jeg kan jo altid kigge forbi.  

Begge lejrture har været mega-fede og har givet mig et blik ind i, 
hvor forskellige tre lande kan være, selvom at de ligger så tæt. Der 
har også været Lego-League og de mange feltture, der sammen 

med lærerne har modnet mig og gjort mig til en generelt bedre 
person.  

Men på trods af pandemien har jeg nok kun fået en forsmag af, 
hvad Sigerslevøster har at give. Der har selvfølgelig været nedture, 
men det kan aldrig undgås.   
  
Tak for nogle dejlige år på Sigerslevøster Privatskole.

9.c
A F  M A G N U S
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9 .  Å R G A N G S  FJ O L L E B I L L E D E R
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Krudtuglen
A F  L I S A  M A D S E N

Som der har stået i nyhedsbrevene, har det summet af aktivitet i Krudtuglen. Eftermiddagene har været præget af valget mellem mange 
muligheder, spil – inde eller ude, lege – playmobil eller i dinolandskabet, bygge - lego eller magneter, afslapning, læsning i boghjørnet, 
”madlavning” i det nye køkken, hvor man også kan sælge maden fra. Og med hvem af vennerne skal man lege i dag? Eller krea – syning, knytte 
og flette lækre bånd, smykkefremstilling – man kan tage dem på og se godt ud bagefter, perler, tegne, skabe søde sommerfugle, der danser på 
vinduerne, juleskrabekalendre eller julegaver - der er altid nye ideer og muligheder. 

Man skulle også nå at få lidt at spise i caféen, og en gang imellem, når der skulle nye legeområder til, kunne man hjælpe med flytningen og det, 
der ellers hører til, når man flytter rundt. Ommøbleringerne har gjort, at der har været mange flere forskellige legemuligheder i løbet af året og 
gjort, at lokalerne fremstår med flere rum i rummene, samt spændende og indbydende hele tiden. 

Hverdagene fylder mest, men der skal også være fest. Det blev til en forrygende MGP-fest, hvor de deltagende sangere havde forberedt sig 
grundigt i lang tid. En herlig diskofest med musik, dans og pizza, samt en ækel halloween-dag, hvor det krævede en del mod at spise af maden. 

Fru Dolling er kommet som ny pædagog til SFO’en, hvor alle har taget pænt imod hende. Hun møder også tidligt ind for at hjælpe fru Andersen 
med at åbne skolen om morgenen et par gange om ugen. Det gør fru Engel og fru Kofod også, så nu kan man også møde de voksne der. 
Derudover har vi i nogle måneder haft glæde af fru Eliasi, der laver mange af de kreative sysler med børnene. Fru Bagge har også været forbi 
og begynder ”rigtigt” her til sommer. 

I en periode boede Miniuglerne også i lokalerne, hvor de nød godt af alle legemulighederne, men de har nu fået deres eget og kommer glade i 
SFO ligesom alle de andre. 
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Krudttønden
A F  C H R I S TO P H E R  B E N T S E N

Dagligdag.  
I dagligdagen bliver der spillet brætspil, Nintendo og lavet krea. Udenfor bliver der spillet fodbold, bordtennis, rundbold og leget diverse lege. 
Børnene spiller skak, poker, varulv, partners og mange andre brætspil.  
Klubben har købt en Nintendo Switch som bliver brugt dagligt. Børnene spiller, FIFA 2023, Mario Kart, Just Dance og Nintendo Sport. De kan 
spille flere sammen i alle vores spil og de må spille 20 minutter om dagen.  
I januar 2023 sagde fru. Bjerrum ja til at komme tilbage i klubben, tre dage om ugen. De tre dage om ugen har hun fuld gang i sit kreative 
værksted, som børnene hygger sig meget med.  

Rekordbog.  
I januar, februar måned 2023 lavede klubben forskellige rekorder. Der har været rekord i at stå på hænder i længst tid. Spise flest mariekiks på 
et minut. Balancere et stykke papir på næsen op af en væg og mange flere. Vi har lavet en rekordbog, som vi har skrevet alle rekorderne i. Hvert 
år vil rekordbogen blive taget frem, og nye klub-børn vil få chancen for at slå rekorderne og finde på deres egne udfordringer.  

Turneringer.  
I klubben arrangerer vi forskellige turneringer. Indtil videre har vi haft fire turneringer, hvor vi kårer årets klubmester i både i lynskak og i “Skal-
Tages”, samt disc golf og olympisk mester., 

Ture og klubaftener.  
Hver måned tager vi på tur i klubben og holder klubaften.  
Vores klubaftener har haft temaer som: filmaften, halloween-fest og klub-overnatning.  
På vores ture har vi besøgt Klub-Maxi i Skævinge, som vi har lavet et samarbejde med. Vi har også været på jule-shoppetur i Hillerød, spillet 
fodboldgolf og Disc Golf i Frederiksværk.  

Fremtidsudsigt med nye lokaler.  
Efter sommerferien får klubben endnu et lokale. Rummet skal bruges som et spillerum,  hvor vi vil have et bordtennis og poolbord.  

Multibane og Hockey. 
Skolen får en multibane, som klubben glæder sig meget til. Multibanen vil have indbygget hockeymål. I klubben ser vi meget frem til 
multibanen, så vi kan spille en masse hockey.
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M G P  F E S T  F O R  K R U DT U G L E N  O G  K R U DT TØ N D E N
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Motionsdagen
A F  L A R S  W I N T H E R

Traditionen tro var Sigerslevøster Privatskole igen deltagende på Skolernes Motionsdag. Som 
altid var det dagen før efterårsferien, fredag i uge 41, og hele skolen var medvirkende. Hos os 
handler det nemlig om at deltage, og hver på sit niveau. Motionsdagen bliver derved en dejlig 
dag, hvor det sociale er i højsædet. 

Igen i år gik turen ned til fiskesøen, som ligger for enden af Rugårdsvej, og her gik eller løb 
eleverne rundt om søen. De mindste klasser blev naturligvis fulgt af deres lærere, imens resten 
af lærerkollegiet stod placeret rundt om søen, således at ingen børn skulle føle sig utrygge. 
Vejret var med os, og den smukke natur efterlod dagen med et væld af farverige minder. Da vi 
var færdige ved søen, gik turen tilbage til skolen, hvor der blev indtaget juice og myslibars, 
samtidig med at en uges efterårsferie ventede. 

Vores lille konkurrence om hvilken klasse der gik/løb længst, blev i øvrigt vundet af 6.a.  

Fredag i uge 41
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Kulturdag
A F  L I S A  M A D S E N

En af skolens stolte traditioner er dagen, hvor man tager i teatret med sine klassekammerater og lærere. Da alle jo gerne skal se noget, der 
passer til alder og klassetrin, er det forskellige stykker og forskellige dage, man er afsted. 

Fælles for alle er dog selve teateroplevelsen, hvor man ankommer til de gamle og flotte sale, der findes i København. Man bevæger sig forbi 
kontrollørerne med sin billet, op ad de brede trapper til balkonerne, hvor man finder sin plads højt oppe over scenen, men tæt på de pompøse 
lysekroner. Her er udsigten til den gamle og fine udsmykning, der giver teatret sin helt egen stemning. 

Derefter er det oplevelsen af at se ”virkelige” mennesker på scenen – nogle gange endda børn. Skuespillere eller sangere, der gør sig umage 
for øjnene af os, og giver alt af sig selv for til sidst, glade og trætte, at tage imod vores stående applaus. Her lister man ikke ud af mørket og 
baggangen som i biografen. 

De yngste klasser oplevede Pippi på Folketeatret i Nørregade. Den verdenskendte rødhårede pige fra Sverige, der er den stærkeste i verden, 
sammen med hr. Nilsson og hendes venner Tommy og Annika. 

De ældste elever gør altid lidt mere ud af dagen – der skal flere slags kultur til, så de bruger hele dagen og afslutter med en rigtig 
aftenforestilling. Om dagen kan man nå at besøge et museum, Den Blå Planet eller andet, der smager af kultur. Aftensmaden spises sammen 
med klassen og lærerne på en restaurant og derefter mødes man i teatret. I år var det på Det Ny Teater som opførte The Producers.  

Særligt i år var at det faldt sammen med valgdagen: valget til Folketinget. Byen emmede af valgstemning og valgfester og var selvfølgelig 
stadig fyldt med valgplakater. 9.c udnyttede muligheden og spiste valgflæsk denne aften. 

Mellemtrinnet tog til Bellevue Teater, hvor de så en spændende og uhyggelig forestilling: ”Skammerens datter.”  En historie eleverne enten 
kendte, fordi de havde læst Lene Kaaberbølls kendte serie om Dinah eller som de fik lyst til at læse fortsættelsen af. 
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Fastelavn
A F  H E L L E  T E I LG A A R D

Det har været en tradition i mange år, at vi holder et brag af en fastelavnsfest. Således også i år, sikken en skøn fest. 

Torsdag den 9. Februar kl. 17.00 mødte børnene ind til fest sammen med deres forældre.  Det var eleverne fra børnehaveklasse til og med 
femte klasse.  
I de forskellige klasser var der forskellige fastelavnsboder.  

Her kunne man f.eks. prøve :  
- Flødebollemaskine 
- Bide til bolle 
- Spåkonen 
- Fiskedam 
- Disco 
- Slushice  
- Nerf gun 

Der blev igen i år udvalgt en elev fra hver klasse som den bedst udklædte.  
Det er aldrig nemt at vælge, da rigtig mange børn har lavet fantastiske kostumer. I år var vinderne heldige at få en bog af Sigurd Barret.  

Vi har hørt fra eleverne, at bøgerne bragte meget stor lykke. Dejligt.  

Hvis sulten meldte sig kunne man køber pølser og brød i skoleboden. I vores "gamle" Riddersal blev der solgt kaffe og kage. Mange forældre 
havde medbragt lækre hjemmebagte kager. Sikke et overdådigt kagebord ! Tusind tak til jer der havde bagt. Der var rigeligt til børnene efter de 
havde slået KATTEN AF TØNDEN fredag.  

Tak til alle børn, forældre og medarbejdere for at medvirke til en sjov og dejlig fest.  
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Skak på SØP
A F  L A R S  B E C K M A N N

Endnu et skoleår er ved sin afslutning, og eleverne skal på en velfortjent sommerferie. I indeværende skoleår har vi lavet en masse sjove og 
hyggelige skakarrangementer på Sigerslevøster Privatskole. 

Vi har blandt andet været vært for Dansk Skoleskak Kredsmesterskab, hvor elever fra forskellige grundskoler kunne kvalificere sig til DM i 
skoleskak på Fyn. Flere af vores elever fra 1. til 8. klasse kvalificerede sig til DM og deltog i arrangementet. Vi fik desværre ingen Danmarks 
mester, men det var en sjov og hyggelig oplevelse eleverne, hvor nye venskaber opstod på tværs af skoler og landsdele. 

Vi har traditionen tro afholdt skolernes skakdag, men denne gang blev det afholdt i forsamlingshuset for 0. til 5. klasse. En stor tak skal lyde til 
de elever fra 6.A og 7.A, som hjalp til på selve dagen med opsætning og oprydning, men deres vigtigste andel i dagen var at hjælpe de mindre 
elever. Som noget nyt havde vi også andre former for strategi- og analytiske spil på programmet. 

I år har vi afholdt klasseturneringer med flotte præmier, og i den søde juletid spillede vi en masse pebernødde- og juleslikskak. I klubben har 
der også været forskellige skakarrangementer, fx klub-turneringer og en udflugt til Skævinge, hvor der blev dystet mod Skævinge Skoles klub.    

Miniuglerne er blevet introduceret til skak af hr. Nielsen, og er derved klar til skak på skemaet til næste skoleår. 

Her i foråret blev hr. Beckmann, som skoles repræsentant, inviteret til at deltage i Dansk Skoleskaks årsmøde, hvor vi som skole er blevet indviet 
i Dansk Skoleskak fremtidsplaner.  

Vi glæder os til et nyt skoleår med en masse skoleskak på programmet. Vi stiller meget gerne lokaler til rådighed for endnu et kredsmesterskab, 
og vi håber at nogle af skolens elever kan kvalificere sig til DM 2023-2024. Til næste skoleår har vi adgang til Dansk Skoleskaks 
undervisningsportal Gambit, så vi kan forbedre og udvikle vores daglige skakundervisning.  

God sommer.

Skoleskak på SØP – masser af brikker at rykke rundt med 
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Galla 6.-9. årgang
A F  E M M A  S V E I N S D OT T I R  O G  J A N N E  J A C O B S E N

Det er altid en fornøjelse at se eleverne glæde sig til årets begivenhed for udskolingen. Især snakken om gallakjoler er noget, der fylder hos 
pigerne. 
Hele udskolingen er sat i sving. Hver klasse har deres opgave som spænder fra invitationer, tema til borddækningen og diskoteket. 
Hermed bliver Gallafesten en fælles begivenhed, og en dejlig tradition. 
Gallafesten blev dette år afholdt på skolen. 
Temaet var ”Casino”. 
Dagene før festen blev klasselokalerne gjort ekstra rene, og pyntet, så alle kunne være med i konkurrencen om det flotteste klasselokale. 
På selve dagen ankom alle iført deres pæneste tøj, og den røde løber var rullet ud. 
Festen blev skudt i gang med, at alle elever dansede Les Lanciers i skolegården, og til sidst inviterede 9. klassers elever deres lærer op til dans. 
Da dansen var overstået, gik eleverne tilbage til deres pyntede klasser, hvor de spiste lækker mad og hyggede, indtil de gik rundt og stemte på 
det pænest pyntede klasseværelse. 
I år løb 9.A med sejren og fik en flot gavekurv som belønning. 
Fra kl. 20.15 begyndte disko i Riddersalen, men der var lige så mange elever på boldbanerne, hvor de blandede sig og spillede rundbold. 
Høje hæle blev sat ud til siden og pigerne løb i bare tæer… 
Som 9.klasserne sagde: ”Vi skal jo være sammen senere, nu vil vi gerne hygge med de andre elever.” 
  
Festen sluttede ved 22-tiden. Her blev trætte og glade elever hentet af forældre. 
Dog skulle 9. Klasserne videre til efterfest og de havde nogle dejlige timer sammen. 
  
Dette er en af de mest skattede traditioner her på SØP. Og det er en aften som eleverne vil huske tilbage på længe. 

Så blev det tid til årets Gallafest
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Køkkenhaverne
A F  R A S M U S  K J Æ R

Vi har etableret køkkenhaver på vores ny-købte jordstykke. Det skal udvikle sig til et sted der er centrum for læring, udforskning og fællesskab. 
Køkkenhaverne skal være et sted, hvor eleverne kan komme i kontakt med naturen og få en dybere forståelse af, hvor vores mad kommer fra. 

Køkkenhaven er et projekt, der er blevet oprettet med en vision om at lære eleverne om bæredygtighed, økologi og selvstændighed. Den 
fungerer som et levende klasseværelse, hvor eleverne får mulighed for at opleve naturens cyklus og se, hvordan planterne vokser fra frø til 
modne afgrøder. 

Eleverne deltager aktivt i alle aspekter af køkkenhaven, lige fra forberedelse af jorden til plantning, vanding, høstning og endda tilberedning af 
de friske råvarer. De lærer om forskellige plantearter, deres livscyklus, jordens sundhed og betydningen af sol, vand og næringsstoffer for 
væksten af planter. 

Når afgrøderne er modne, bliver de brugt i madkundskab, hvor eleverne får mulighed for at forvandle dem til sunde og velsmagende måltider. 
Dette er en fantastisk måde for eleverne at forbinde med de fødevarer, de spiser, og værdsætte det hårde arbejde, der ligger bag produktionen 
af sunde og friske råvarer. 

Køkkenhaven skal også bruges i naturfagsundervisningen. Den skal bringe naturen tættere på eleverne, hjælpe dem med at udvikle sunde 
vaner og skaber en følelse af fællesskab og stolthed. Det er en kilde til læring, glæde og bæredygtighed, der vil fortsætte med at inspirere 
eleverne til at være opmærksomme på naturen og vigtigheden af at tage sig af vores planet. 

Opstart af køkkenhaver
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Tak for i år!
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